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Megpróbálom másokkal egyetemben én is tematikusan bemutatni a munkát.  
 
Szakterületi rendezvények: 
Véleményem szerint a szakterületi rendezvények haldokolnak. Ennek több oka is van. Az 
egyik a mérhetetlen rendezvény dömping ami azt hiszem az igazi közösségek kárára megy. A 
másik, hogy nincsenek hagyományok. Az egyetem egy gyárrá változott, diplomás képző 
üzemmé, ahol a benne lévő embereknek nincsen igénye erre, a meglévőt pedig kiölték a 
régiekből. Akik tehetnének ez ellen, azok is a közöny szürkeségébe vesznek. Azért nézzük 
meg mik voltak, csak felsorolás szintjén, ha valakit bővebben érdekel az archivumban utána 
nézhet a beszámolóknak. 
Amik voltak (nem feltétlenül időrendben): 
1, Bódvarákó afterparty kocsmatúra (szokásos volt, idén sem volt balhé mentes); 
2, Bódvarákó afterparty ( kb:120 emberrel gyengének mondható, bár az előjelek után nagyon 
jó bulira sikeredett); 
3, Útó-Bódvarákó (ez talán negatív csúcsot döntött, talán ha két tucat ember lent volt); 
4, Hortobágyi Nemzeti Park (méltó folytatása a megkezdett sorozatnak, több résztvevővel, 
mint az első túrán); 
5, Gólyaavató (100-150 közötti résztvevő kb: 70 gólyával, ami nevetségesen alacsony); 
6, Geomikulás (jól sikerült rendezvény, bár tendencia, hogy a résztvevő oktatók egyre 
csökkenek); 
7, Felezőbulik [földrajz bsc, geográfus-földrajz, geológus, meteorológus] (alapvetően jól 
sikerültek, talán erre még hajlandóak eljönni az emberek, sajnálom, hogy a földtudomány 
alapszaknak és a geofizikusoknak nem volt, bár az ő évfolyamuk csak néhány fő, lehet, hogy 
elmentek valahova.); 
8, Bódvarákói borvirágos bohémségek (elmaradt); 
9, Földrajzos klub (ebben a félévben igazi nagyágyúk adtak elő, első osztályú sorozat volt, bár 
gyakrabban élnénk meg ilyet);  
10, szakterületi vizsgatemető buli (kb: 60 fő, sajnálatos, hogy ilyenre már egyre kevésbé 
fogékonyak az emberek). 
11, Duna-Dráva Nemzeti Park (mégtöbb résztvevő, hirdetni már nem nagyon kellett, 
hallomásból megtelt a létszám, a programban először kisebb fennakadások); 
12, Földrajzos nap (kevés résztvevő, itt is csökkenő tendencia). 
13, Gólyatábori filmvetítés az egyetemen (30-40 fő, az egyik legnagyobb kudarc). 
14, gondolom van amiket kihagytam. 
 
A rendezvényekkel kapcsolatban vállalom a sikereket és a kudarcokat is egyaránt. Sok 
program van ami persze, amit szervesen nem mi szervezünk, csak támogatunk. Összeségében 
a kudarcokért nem tartom magam felelősnek, tekintve ezek a tendenciák nemcsak a mi 
szakterületünket érintik, volt ahol rosszabb volt a helyzet. Mi minden lehetséges csatornán ( 
honlap, e-mail, plakátok, személyes beszélgetések) reklámoztuk. 
 
Hallgatói kapcsolattartás: 
Ebben szerintem kimagaslunk. Önfény nélkül, nem ismerek mást aki ennyi hallgatót ismerne. 
Számok és tények, nem kell mást mondanom, mint a HÖK választás eredményei, különösen a 
szakterületi százalékos arány. És úgye azt sem kell sokat ecsetelnem, hogy csak a képviselő 
tudja „képviselni” a hallgatókat aki ismeri őket. 
 



Szacs: 
Ebben volt szakterület amely megelőzött bennünket. Tagadhatatlanok vezetői hibáim, melyek 
a következőek: maximalizmus, alázat, győzni akarás, odaadás, fanatizmus stb. Azt mondják 
idealista vagyok. Jó, talán. A probléma ott kezdődik, hogy oly ember állít ilyet, mely szerint 
profi HÖKöt építünk. Hát mi lenne nagyobb idalizmus, mint ez. Inkább naivitás. A profi 
HÖK az ahol az érdemeket elismerik, a hibákat megtorolják, ahol a jó munka megtiszteltetés, 
a csalárdság meghurcoltatással jár. Aki azt szeretné, hogy a lelkivilágát ápolgassák annak 
ajánlom a keresztény diákkört, ott biztosan megértik majd a problémáit. A Hallgatói 
Önkormányzat nem az üdvhadsereg. 
Nagy hibának tartottam, hogy nem voltam sokkal szigorúbb néhány képviselővel aki nem 
nyújtott jó teljesítményt (nemhogy jót, semmilyet), azonban dicséret illeti azokat akik méltók 
a képviselő titulusra. Nekik köszönöm a munkát, a hallgatók nevében is. 
 
Delegáltak: 
Itt nagyjából rendben (a szokásos átlaghoz képest) zajlott az ügymenet. Az intézeti tanácsban 
döccögve indultunk, de aztán sikerült megtalálni a hiányzó doktorandusz jelölteket (csak 
emlékeztetés képen a mi intézetünkben 6 hallgató bír szavazati joggal, és ezek jelen is szoktak 
lenni az üléseken).  Igyekeztem informálódni a tisztségviselőknél az delegáltunk 
munkavégzéséről. Voltak delegáltak, akikkel voltak problémák (KÖB,Kari tanács).  
 
HÖK: 
A munkavégzésem a HÖK-ben általánoságban talán 3 periódusra bontható: Szenes Áron 
elnöksége idején nagyrészben a szakterületi munkára korlátozódott, értelmetlenek láttam 
nagyobb részben a beleszólást az önkormányzat ügyeibe. Kiábrándultam a küldöttgyűlésből, 
teljeséggel lehetetlen emberekből állt, akik tétlenül nézték egy megalomán ember alürjeit. 
Jancsó Tamás megválasztásával újra fellendült a munkavégzés. Ezután a harmadik periódus 
megint visszaesés, újra a csalódottság. Egy olyan ideológia követése, amely méltatlan egy 
érdekképviseleti szervhez. Egy olyan ahol a valódi értékek helyett a „kenyeret és cirkuszt a 
népnek” a jelszó. 
 
Honlap (foldtud.elte.hu): 
Még mindig a legjobb szakterületi honlap, azonban ha így haladunk, meg fognak előzni. Sok 
anyag nem került fel időben, szinte mindig van valami változtatni való. Ebben sokszor a 
hibám felróható, azonban sokszor nem rajtam múlott. 
 
Rendezvények megjelenés: 
Ebben megint jó példával jártam elől. Azért tartom ezt fontosnak, mert az ilyen 
rendezvényeken van lehetőség kötetlen beszélgetésekre a hallgatókkal, itt könnyebben 
megnyílnak, ismeretségek kötethetnek. Itt van a legnagyobb reklámereje a képviselőknek. A 
legtöbb rendezvényen részt vettem, ezt a melléklet tartalmazza.  
 
Melléklet: 
 
2007 
 
Július: 
- gólyanyúzba írtam cikket 
- 28. Diplomaosztó 
 
 



Augusztus: 
-   3-5: Mentortábor 
- 18-24: Bódvarákó gólyatábor 
- Átadtam a környtanos levlistát Atesznak 
 
Szeptember: 
-      matek szacs esti útózöngéje 
- 3-4: Beiratkozás; kritériumdolgozat felügyelés, teremfelelős 
-   5: Tanulmányi csoport ülés 
-   7: Földrajz-Földtud szacsülés, esti grillparty Robiéknál 
- 18, 20: EEN 
- Rendkívüli intézeti tanácsi szavazás 
 
 
nov. 23-25: Krakkó Myklubbal 
nov. 26: szacs ülést tartottam 
dec. 3: Miskolcra mentem a tanárok ajándékaiért a geomikulásra 
dec. 5: geomikulás 
dec. 11: Kari geológus TDK 
dec. 12: Mentortalálkozó a csoportommal 
 
2008 
jan. 11: nyílt nap 
jan. 19: Educatio 
  
Február 1-3 között volt a 3 kari vezetőképző, amelyen nem tudtam részt venni, mert rá 
következő héten vizsgáztam. 
Regisztrációs héten február 5.- én volt intézeti tanács (az emlékeztetőt kiküldtem a levlistára). 
Február 8-10 között Egerben volt a HÖOK küldöttgyűlés, melyen én is részt vettem. 
Beszámolómat szintén kiküldtem a listára. 
Regisztrációs héten 4-5 hallgatónak segítettem a kérvényét megírni, egyiket személyesen 
prezentáltam a dékánhelyettesnek. 
Február 11.-én matematika szakterületi ülésen voltam. 
Február 19,-én a szakterületi mentormegbeszélésen nem tudtam részt venni, mert 
választmányi delegáltságomnak tettem eleget. 
Február 20.-án A Földrajzos Klub nyitó előadásán vettem részt. 
Február 21.-én a TTK-s farsangi bulin pénztárosként dolgoztam, majd utána zárásig jelen 
voltam. 
Február 22.-én a MOL-nál voltam tárgyalni az együttműködési lehetőségekről. Ennek 
keretében  a félév során reményeim szerint egy szakmai kirándulást tehetünk az alföldi 
olajmezőkön. Emellett egy előadást szerveznénk az egyetemre, ahol kutatási és szakdolgozati 
lehetőségeket mutatnánk be a hallgatóknak. Szó esett még a Geobörzén és az állásbörzén való 
megjelenésről is. 
Február 25.-én a mentorfórumon vettem részt és segédkeztem a 2008-as mentortervezet 
kidolgozásában. 
Február 28.-án interjút adtam az ELTE Online-nak a nemzeti parkos túrával kapcsolatban. 
Ugyanezen a napon ott voltam a HÖK informális megbeszélésén. 
Február 29.-én ott voltam a Lágymányosi Eötvös bálon. 
Március 3.-án részt vettem a matematika szakterületi ülésen, majd a mentorfórumon végül a 
meteorológus felezőbulival zártam a napot. 



Március 4.-én a Környezettanos felezőbulin tettem tiszteletemet. 
Március 5.-én a Földrajzos Klub második előadásán vettem részt majd tovább fáradtunk a 
geográfus/földrajzos felezőbuliba. 
Március 6.-án a gólyatábori zöld csapat találkozóján vettem részt. 
Március 7.-én Tcs ülésen vettem részt. 
Március 11.-én Intézeti tanács. 
 
Március: 
Levlista ügyben frissítettem a 2002x levlistát, akik ősszel lediplomáztak azokat levettem. 
 
11.-én intézeti tanácson voltam, az emlékeztető kiküldve. 
12.-én földrajz bsc felezőbulin vettem részt. 
13.-én nedves esten voltam 
14.-én matek gólyatáboros megbeszélés, szavazás - on voltam. Vót baj! 
18.-án geológus felezőbulin voltam, és a  polókért mentem a nemzeti parkos túrára. 
19-21. között nemzeti parkos túra volt. Elmentem rá. 
25.-én kocsmai közdősportoltam (megvertem a matekosokat pókerben). 
29.-én Bevonó táborba be! 
31.-én felháborító előadás környezeti klimatológiából. 
31-04 között Budaörsi Napok nagy erőkkel, Myklubbal. 
Készítettem egy univerzális excel táblát a tantervnek, és a földtudományi szak tantervének 
reviziója is kész. 
 
Április: 
7.-én Foldmentor találkozó+ matek szacs kombó. 
11.-én jelentkeztem képviselőnek. 
16.-án Tétény napok (vissza a gyökerekhez), Előtte földrajzos klub előadásának megtekintése, 
17.-án Trafó, matekos buli, csakhogy a konkurencia érezze a törödést, és a biztonság kedvért 
előtte jelentkeztem mentornak. 
18.-én a Kitaibel teremben hangpróba a filmvetítéshez, előtte TCS ülés. 
23.-án Filmvetítés Bódvarákóról és fényképnézegetés. 
24.-án Válogattak engem, aztán BN afterpartyztam. 
26.-án Vízitelepen tovább válogattak, aztán összetartottam a többi hökössel, meg myossal. 
Közben az egyetemen a földtudomány szakirányválasztásról tartott beszélgetésen voltam. 
 
 
 
Mészáros Csaba 
Szakterületi koordinátor 


